

High Commission
For the Republic of Cameroon
in Canada



Haut-Commissariat
Pour la République du Cameroun
au Canada

No. 023 /HCO/PS

Ottawa, le **27 SEP. 2024**

**COMMUNIQUE DU HAUT-COMMISSARIAT DU CAMEROUN AU CANADA RELATIF A LA
FERMETURE DE LA MISSION DIPLOMATIQUE LE LUNDI 30 SEPTEMBRE 2024**

Il est porté à la connaissance du public qu'en raison de la Commémoration de la **Journée Nationale de la vérité et de la réconciliation**, férié fédéral au Canada, les locaux du Haut-Commissariat seront fermés **le lundi 30 septembre 2024**.

Le service reprendra normalement **le mardi 1^{er} octobre 2024 à 9 heures**.

**PUBLIC NOTICE BY THE HIGH COMMISSION OF CAMEROON IN CANADA CONCERNING
THE CLOSURE OF THE DIPLOMATIC MISSION ON FRIDAY, SEPTEMBER 30th, 2024**

The public is informed that due to the Commemoration of the National Day of Truth and Reconciliation, a federal holiday in Canada, the premises of the High Commission will be closed on **Monday, September 30th, 2024**

Service will resume normally on **Tuesday, October 1st, 2024 at 9:00 a.m.**



NGOLE PHILIP NGWESE
High Commissioner